
锡斌光电LP062B单面加压抛光机

产品名称 锡斌光电LP062B单面加压抛光机

公司名称 无锡市锡斌光电设备有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:锡斌光电
型号:LP062B

公司地址 江苏省无锡市新区坊前工业园新风路15号

联系电话 86-051085072226 15861666088

产品详情

本机床主要用于光学玻璃、蓝宝石、石英玻璃、晶体材料、导光板、阀片、陶瓷、手机面板、五金材料

等高精密零件单面抛光设备。

this machine used to grind the single-surface of these high precision components: optica

l glass, sapphire, quartz glass, crystals, light panel, valve plate, ceramic, mobile phone panel

 and hardware material etc..

机床有四个加工岗位,相应配置四套零件加压气缸。研磨盘逆时针旋转,工件环带动被加工零件自转,气缸

对被加工零件施予压力, 被加工零件与研磨盘作相对磨擦运转而达到抛光效果。

this equipment has 4 working plates, thus also has the corresponding 4 pneumatic cylinders
. when the grinding plate rotates anticlockwise, collet chuck driving the workpiece rotates, t
he pneumatic cylinder exerts pressure on the workpiece.the friction motion between the work
piece and grinding plate can realize the polishing and grinding result. 
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